
Sindikat o socialni
vamosti delavcev

Na seji Sveta za Živtjenjske in detovne raz-
mere pri obfiinskem svetu Zveze sindtkatov so
obravnavali delovni program o zagotavljanu
socialne varnosti ob prehoddu na tržno-bla-
govni način gospodarjenja. Predhod na tak
način gospodarjenja bo imel negativne social*
ne posledice, zlasti v tistih kolektivih, ki se Se
niso ali pa se ne bodo spoaobni pravočasno
prilagoditi.

Predsednik sveta Marko Zupančič je mne-
nja, da je program preobšrren in premalo kon-
kreten, Izvoz za vsako ceno pa je nesprejem-
Ijiv, na primer v turizmu, v katerem se tujim
gostom nudi ceneje počttnice pri nas kot do-
maClm. To je, pravl Marko Zupančifi, dobesed-
no razprodaja v turizmu.

Člani sveta so mnenja, da bi bilo bolj koriat-
no za našo občino, Če bi se det sindikalne

članarine in sicer 5% od celotne Članarine
namesto na republižkem združevalo na občin-
skem nivoju. S tem bi solidarnostno lažje reše--j
vali probleme delavcev v naši občini.

Zaradi hrtrejšega reševanja brezposelnostli
je spet sprejel stališče, naj se vsi tisti, kl imajo
pogoje za upokojitev, nernudoma upokojijo in
s lem sprostijo delovna masta, na katara ža
prttiskajo nove generacije \z šol ter tisti, ki so
tehnološki in ekonomski višek zaradi stečaja,
likvidacijskega postopka ali reforme.

Ko 30 govorili o nalogah republiških orga-
nov - izvršnega sveta. gospodarske zbornice
in strokovnih Institucij - so poudarili, da so
naloge preveč posplošene, da niso pripravlje-
nt na novo stanje, v programu pa ne vidijo.
kakšne bodo posledice.
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